

監護人認可
阿梵達®專業
工作坊課程

English/Chinese

國際星邊公司®提出

完成填表後返回給：

Star's Edge International®
237 North Westmonte Dr.
Altamonte Springs, FL 32714
USA

407-788-3090 tel電話
800-589-3767 (美國及加拿大)
407-788-1052 fax傳真

avatar@avatarhq.com e-mail

For a student who is a minor (someone under 18 years of age) to attend a course hosted by Star's Edge International, the student's application must be endorsed by the student's parent or legal guardian.

對於未成年的學生（18歲以下的孩子）參加星邊國際公司舉辦的課程，其申請必須被學生的父母或合法監護人認可。

<i>Student's name</i> 學生姓名	<i>Date of Birth</i> 出生日期	<i>Age</i> 年齡
-------------------------------	------------------------------	------------------

Date and Location of Course
課程時間和地點

Name of Parent or Legal Guardian
學生父母或合法監護人的姓名

Name of adult attending with student
和學生一起參加的成年人姓名

I am the parent or legal guardian for the student listed above who is registering for The Avatar Professional Course.

I understand that it is my responsibility to ensure that an adult attends this course with my child and acts as guardian for my child throughout the course. The guardian can be a parent, legal guardian, or someone appointed by me to act as a temporary guardian.

I understand that Star's Edge, Inc., the Star's Edge Trainers, and other assistants and administrators to Star's Edge do not act as temporary guardians for any minor attending the course.

If I am appointing another person to act as temporary guardian, I certify that the adult named to attend with my child has my authority to act as temporary guardian for my child during the course. The person I am appointing is attending the course and understands that their priority during the course is overseeing the welfare of my child.

I hereby endorse my child's application for registration and ratify the agreement between my child and Star's Edge International.

我是上面列出的註冊申請參加阿梵達專業工作坊課程的學生的父母或合法監護人。

我明白保證成年人和孩子一起參加這個課程，在整個授課過程中作為孩子的監護人是我的責任。監護人可以是孩子的父母，合法的監護人，或被我指定的成年人作為孩子的臨時監護人。

我明白星邊公司，星邊公司的培訓導師和其他助手或公司管理人員不能作為參加課程的任何孩子的臨時監護人。

如果我指定了另外一個人作為臨時監護人，我保證和我孩子一起參加課程作為我孩子臨時監護人的成年人有我的授權。我指定的人參加課程並明白在授課過程中監視孩子的安全是他最主要的責任。

因此，我認可我的孩子註冊申請並批准我的孩子和星邊國際公司之間的協定。

Signature of Parent or Legal Guardian
父母或合法監護人簽字

Date
日期

